
 

Protokoll styrelsemöte Svalövs Brukshundklubb 

20240910 

En klubb för aktiva hundägare 

Närvarande: Anneli TG, Martina W, Anette J, Eva M, Carina A  

Cecilia H med under valberedningens punkt. 

§1. Ordf. Anneli öppnar mötet 

 

§2. Dagordningen godkändes 

 

§3. Val av sekreterare – Carina Albihn 

         

§4. Val av justerare – Eva M 

 

§5.Valberedningen ,Cecilia H har dialog med styrelsen inför årsmötet. 

 

§6. Föregående protokoll läses igenom 

        

§7. Ekonomiskrapport  

  Anette går igenom resultatet t.o.m. aug och det ser bra ut. Är i dagsläget 337 medlemmar 

 

§8. Övriga rapporter och skrivelse  

  SBK har skickat ut enkät de vill ha in från alla instruktörer i landet. 

 

 §9.  HUG  

• Instruktörs/medhjälpare mötet den 22 aug. Där kommande kurser snart läggs ut 

• Hundens vecka v37- info är utlagt 

Bjuder på korv efter hundmarschen eftersom vi har 5år med hundmarschen. Anneli och 

Daniel handlar. 

• Inspirationsdag för instruktörer/medhjälpare med Bonder  blev uppskattat och bra. 

• Anette, Eva och Christel håller på att kolla på att få ihop funktionärslista så vi kan göra 

något för våra funktionärer som ställer upp. 

• Glen från Mallekraft kommer 3/11 



• Svalövs julmarknad ,där vi brukar delta, är den 8/12 

 §10. Övrigt 

• Årsmöte -förberedelser ,Alla kommittéer ska inkomma med önskemål till budget, 

verksamhetsberättelse och mål inför 2025. Anette skickar ut till kommittéerna. 

• Medlemsmöte den 22/10. Anneli lägger ut fråga i instruktör/medhjälpare om någon har förslag 

på t.ex föreläsare. 

• Info från mötet med träningsgrupperna. Anette löser upp minnesanteckningar som kommer 

skickas ut till samtliga i alla olika träningsgrupper. 

• Upptag av buskar av Gräsmannen. Kommer startas v 37 samt att gräs kommer att klippas 

inför tävling den 29/9. 

• Olika reparationer, byte av dörr etc. Offerter ska komma in på byte av dörr, ny låda vid 

toaletter och att ev. sätta upp vägg/väggar vid grillen. (Där man då kan förvara 

grill,gräsklippare etc.) Beslut kommer tas via mejl ang.offerterna. Även kolla så att dörren vi 

har är/kan isoleras. 

• Anneli har kollat upp om kodlås till dörr inkl. montering. 7- 8000:- Mötet beslutar att vi ska göra 

detta. Anneli kommer även att inhandla ett nytt lås till grinden. 

• Kök- önskemål från kursare om mindre kakor. Även ha ett mindre sortiment, framför allt nu 

inför vintern då vi har färre kurser. 

• Allmänträning – Instruktör uteblivit helt, inte hört av sej. Medlemmar kom som ville ha 

skotträning etc. 2 andra instruktörer fick ta allmänträningen. Viktigt att detta efterföljs ,vi vill 

bibehålla vårt goda rykte. Anneli tar kontakt med berörd instruktör. 

 

 

§11.  Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse 

 

…………………………………………. 

Ordf. Anneli Tegnér Göransson  

…………………………………………. 

Sekr. Carina Albihn 

………………………………................ 

Justerare Eva Malmeskog  

 

 

 

 

 


